



认证证书

认证编号: 06 Q1 0001 R0S

兹证明

上海海安救生设备有限责任公司

地址

上海市闵行区浦江镇永丰东路 68 号

经现场评审满足

ISO9001:2000 质量管理体系标准要求

认证范围

船用气胀救生筏的生产和服务

核准:

发证日期: 2006 年 01 月 06 日

有效期至: 2009 年 01 月 05 日

获证组织需分别于发证后的第 6、16、26 个月接受三次年度监督审核, 方可持续维持该证书的有效性

英格尔国际认证机构

中国国家认证认可监督管理委员会批准号: CNCA-R-2003-117

中国认证机构国家认可委员会认可号: CNAB117-Q

荷兰认证机构国家认可委员会认可号: RVA C484

Tel: +86 21-51114700

Fax: +86 21-54253541

网址: www.icasiso.com

上海市徐汇区中山西路 2368 号华鼎大厦 801 室, 200235



该证书的有效性可通过登录英格尔网站或致电英格尔客户服务部进行查询

本证书的所有权属英格尔国际认证机构, 如企业未能有效维持以上管理体系, 英格尔有权收回。



Certificate of Registration

Certificate No.: 06 Q1 0001 R0S

This is to Certify the Quality Management Systems of
Shanghai Haian Lifesaving Equipment Co., Ltd.

Location

No. 68, East Yongfeng Rd, Pujiang Town, Minhang District, Shanghai, China

has been assessed and registered as meeting the requirements of

ISO9001:2000

Scope of approval

Manufacture & Service of Inflatable Life Raft for Ship

Signed by:


Approval Date: 06 January 2006

Expiry Date: 05 January 2009

This certificate won't be remain valid within the valid 3 years unless the quality system of the certificate holder has been subjected to and past 3 yearly surveillance audits at the 6th, 16th 26th month respectively after the approval date

International Certification Assessment Services
Certification and Accreditation Administration of PRC: CNCA-R-2003-117
China National Accreditation Board for Certifiers: CNAB117-Q
Dutch Accreditation Council RVA: RVAC484
Telephone: +86 21-51114700
Fax: +86 21-54253541
Web: www.icasiso.com

Room 801, HuaDing Mansion, 2368[#] Zhongshanxi Rd., Xuhui
District, Shanghai, China, 200235

The validation of the certificate can be obtained through  or by calling ICAS clients Services Dept.
The Certificate remains the property of ICAS, to whom it must be returned if the system fails.

